
Zápis ze zasedání Studentského Parlamentu 
06. 04. 2017 

Kladno 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:15 

1 Schválení programu schůze 
Jozef Šebák seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. Dle názoru Parlamentu byl program doplněn i o 2 body zaslané po 
předkládací lhůtě. 
 
Usnesení 06-04-01: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT a doplněn o body “Ekonomická činnost            
Pod-O-Day 2017” a “Ekonomická činnost MEZI BLOKY 2017”. 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Během začátku tohoto bodu nebyl přítomen žádný nový delegát. Pavel Valach se prezentoval 
až ve 21:18: “3 roky jsem studoval FEL a 3,5 roku jsem Admin na SIN.” 
 
19:22 přichází Pavel Valach 

3 Schválení zápisů 
Byly zapracovány technické připomínky a oprava slovenštiny. Následně byly zápisy schváleny. 
 
Usnesení 06-04-02: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Parlamentu 13. 3. 2017 
zaslaný do konference Parlamentu SU ČVUT 4. 4. 2017 se zapracovanými připomínkami. 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato  
 

4 Informace z klubů 
Silicon Hill: Připravujeme SHOW, která bude za 13 dnů. Máme nového místopředsedu a             
zahájili jsme grilovací sezónu. 
POD: Probíhají přípravy MEZI BLOKů a Pod-O-Day. 
BUK: Probíhá obnova switchů a několik kolejních akcí. Chystáme velikonoční akci s            
názvem Hody hody doprovody. 
MK: Máme zapojené nové switche, 12. dubna proběhne velikonoční párty. 
SIN: Proběhly řádné volby, nyní probíhají doplňovací na pozice zástupce Dejvické koleje a             
posledního klubového zástupce. Byl vyřešen problém s rádiovým spojem na Dejvickou kolej            
pomocí záložního, původní je stále na reklamaci. Chystáme klubové výjezdko. 
BION: Bude Kladenský majáles, také proběhne setkání vedení fakulty se studenty. Proběhl            
souboj mezi ubytovnami. 
BEST: Proběhnou workshopy o soft skills a také laser game. V úterý proběhne UnIT. 
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eFDrive: Dáváme do kupy organizátory uzlu. 
FIT++: Proběhla první LAN párty, sešlo se na ni 20 aktivních. Připravujeme programátorský             
egghunt. M. Dvořáková: Kolik má klub v současnosti členů? 30 podepsaných, dalších 20             
vyplnilo předregistraci. 
AVC ČVUT: Natáčíme různé akce a další například FebioFest, Zeptejte se děkana (FIT)             
nebo videa pro hokejový tým Technika Praha. Spolupracujeme se SlidesLive a           
pokračujeme v projektu Humans of ČVUT.  

5 Informace z AS ČVUT 
K. Chytrá informovala o důležitých bodech minulého jednání AS ČVUT. 
1. Stream - úspěšně schválen. Příští zasedání již bude streamované, záznamy však zatím 
jednoduše zpřístupněné nebudou – zůstává beze změny. 
2. CIIRC vs. FEL a FS - problém s financováním dle RIV (rozdělení bodů za lidi s více úvazky). 
Ředitel Mařík přednesl svou verzi dané problematiky, protiprezentaci pak vedl prof. Kybic. 
3. GE Aviation – obrovský projekt spolupráce s FS. 
4. Rektor podal tzv. ,,ochrannou" žalobu na VŠCHT za výpověď z prostor v Zikově ulici. 
Největším problémem je nepřestěhovatelná technika v Kloknerově ústavu. 
5. Dopis předsednictva – spor o oprávněnost dopisu předsednictva s dotazy směrem k MŠMT. 
6. Ceník ISIC – nedošlo k navýšení ceny licence, ale ani ke snížení po navýšení v minulém 
roce. 
7. Přístup do FIS (účetní systém) jistým členům AS (předseda, př. HK, př. KVTČD) 
8. Statut – velké diskuze kolem poplatků za studium. Problematiku řeší studentská komise. 

6 Prezentace výročních zpráv 
Byly zaslány výroční zprávy AVC ČVUT a klubu Buben. Proběhla prezentace výroční zprávy 
AVC ČVUT. M. Dvořáková: Chystáte se na další akci o kávě akci do Brna, když jste dělali 
baristu? Ne, nechystáme. 

7 IP o Kontrolní komisi 
Jozef Šebák po zjištění, že mnoho delegátů předložený IP nečetlo, rozhodl o předčítání 
návrhu nahlas. Dále navrhl postup takový, že po schválení budou jmenováni členové komise a 
zrušen kontrolní výbor. Pavel Valach přečetl návrh. 
K. Chytrá: Můžou být členem i právnické osoby? Ano 
M. Dvořáková: Nebylo by lepší zasedání než schůze PAR? J. Šebák: Tohle bylo diskutováno 
už na SH a dospělo se k názoru, že jsou to synonyma. 
 
19:50 přichází Iuliia Shmurak 
 
Byl zopakovány informace o nutnosti schválení důležitého IP Shromážděním klubů, jehož 
pravidla (ne)upravuje neexistující důležitý IP. Situace se vyřeší dle poslední platné legislativy 
pro Shromáždění klubů. 
Proběhla diskuze o pokračování dosavadních členů výboru v komisi a možné zneužitelnosti. 
 
Usnesení 06-04-03: 
Studentský parlament SU ČVUT do přijetí důležitého interního předpisu stanovujícího 
pravidla pro hlasování Shromáždění klubů stanovuje tato pravidla tak, jak jsou uvedená 
ve stanovách SU ČVUT z 28. 10. 2010 účinných do konce roku 2016. 
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OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato  
 
Usnesení 06-04-04: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje důležitý interní předpis o Kontrolní komisi 
zaslaný do konference Parlamentu 29. 3. 2017 se zapracováním připomínky. 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato  

8 Schválení ekonomické činnosti - Kladenský Majáles 2017 
T. Pokorný představil návrh EČ a zodpovídal následné dotazy. Poslední verze šla do 
konference Parlamentu ráno v den zasedání. Je navrhováno vybírání spíše symbolického 
vstupného ve výši 30 Kč. 
M. Kothera: Nečekáte moc lidí? Záleží na počasí, ale mohli by přijít. 
M. Žbirka: Loni byla návštěvnost jaká? Předminule i za špatného počasí asi 2k. Odhad při 
dobrém počasí je 5k, 3k jsou určitě reálné. Hrát bude mj. Vypsaná fixa. 
J. Vacek: Jak je to s EET? J. Šebák: Pro tuto akci ho řešit nemusíme. 
 
V diskuzi byl podporován postup, kdy dojde ke schválení a T. Pokorný v klubu ještě podrobně 
prodiskutuje nutnost použití (vybírání vstupného). 
 
Usnesení 06-04-05: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost “Kladenský Majáles 
2017” ve verzi zaslané do konference Parlamentu 6. 4. 2017. 
OHP: 13; 12:0:1 → Usnesení přijato  

9 Ekonomická činnost – UZEL 2017 
J. Vacek a R. Volf představili návrh EČ. Následně odpovídali na dotazy. 
K. Chytrá: Kolik na FD nastupuje prváků? Přibližně 300, z toho 90 jede na Uzel. 
I. Shmurak: Akce je určena pouze pro prváky FD? Alespoň zatím ano. 
20:34 odchází Kateřina Chytrá 
J. Klesa: Plánujete více turnusů? Ne, zatím nikdy nebyl takový zájem. 
 
Usnesení 06-04-06: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost “UZEL 2017” ve verzi 
zaslané do konference Parlamentu 3. 4. 2017. 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato  

10 Ekonomická činnost MayDej 2017 
20:36 přichází Kateřina Chytrá 
M. Dvořáková představila akci a návrh EČ, následuje odpovídání na dotazy. 
J. Šebák: Co se bude prodávat? Limonáda, pivo, možná ledová filtrovaná káva a cascara. 
Voda v barelech bude zdarma. Letos to bude piknik MayDej bez stolů. Už loni jsme testovali 
zapůjčování dek na zálohu rovnou pořizovací ceně, nevrátily se pouze tři. 
J. Klesa: Výzdoba triček bude univerzální? Každý rok měníme barvu trika, protože máme stálé 
účastníky. 
 
Usnesení 06-04-07: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost “Maydej 2017” 
zaslanou do konference Parlamentu 4. 4. 2017. 
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OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato  

11 Ekonomická činnosť Pod-o-Day 2017 
20:43 odchází J. Vacek a R. Volf (host) 
M. Žbirka odprezentoval návrh EČ. Zdůraznil žetonový systém a cenovou motivaci k popíjení 
limonády namísto piva. Pak odpovídal na dotazy přítomných. 
M. Dvořáková: Část občerstvení zdarma při včasné registraci zůstává? Zůstává, jedinou 
změnou je zrušení startovného. 
 
Usnesení 06-04-08: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost “Pod-O-Day 2017” 
zaslanou do konference Parlamentu 5. 4. 2017. 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato  

12 Ekonomická činnosť MEZI BLOKY 2017 
Opět prezentoval M. Žbirka, žetonový systém zůstává. Problém při projednávání nastal u 
prodeje triček, tašek a placek z důvodu EET. Proběhla diskuze, zda by tyto položky měly být 
vynechány. Diskutována byla také možnost schválení s vynecháním těchto položek. Příští 
zasedání je plánováno týden před akcí, což dává možnost k případnému přeschválení. 
M. Kothera: Co je to položka vlastní zdroje? Jde o doplnění příjmů z občerstvení, které velmi 
závisí na počasí resp. návštěvnosti. 
Z diskuse vyplynulo vyškrtnutí problémových položek z EČ v usnesení. 
 
Usnesení 06-04-09: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost “MEZI BLOKY 2017” 
zaslanou do konference Parlamentu 5. 4. 2017 s vyškrtnutím těchto položek z ceníku: 
Red Bull 0,25l, Tričko, Taška a Placka. 
OHP: 12; 11:0:1 → Usnesení přijato 

13 Různé 
Proběhlo tradiční informační kolečko na konci zasedání. 
M. Kothera: Umí vyřešit přístupy na střechy kolejí, žádali o dodání jednoho člověka z každé 
koleje k podpisu dohody a proškolení ze strany SÚZ. 
Na dotaz ohledně potenciálního využití Adobe Creative Suite byl spíše kladný ohlas (T. 
Pokorný) a požadavek zjistit podrobnosti. 
I. Shmurak: Se omluvila za neúčast na 2 předchozích zasedáních. Na koleji Orlík byl problém 
s výpadky elektřiny z důvodu výstavby, což mělo vliv na servery s databází a síťové prvky. J. 
Šebák: Připojení k internetu je již stabilní? Stabilní je, ale nejde o finální řešení, lze jej nastavit 
pouze přes terminál v serverovně. M. Kothera byl požádán o technickou podporu. 
J. Šebák apeloval na kolejní kluby, aby se v případě podobných problémů obracely na CEN. 
Dále požádal zástupce klubu Orlík o dodání dokladů pro účetní. 
M. Dvořáková: Na koleji Bubeneč se zaučuje nová hospodářka. 
J. Šebák: Výpověď archivu je vyřešena, faktura za rok 2017 stornována. Proběhlo výjezdní 
zasedání studentských unií v režii SU ČVUT (s podílem UK v podobě nedělní prohlídky 
Karolina). Účast byla asi 20 lidi, feedback pozitivní, příští proběhne v Ostravě. 
J. Hanuš: Jak dopadl ples? Řekněme, že se povedl. Nedopadl ani oslnivě ani tragicky, 
finančně dopadl dobře. 
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14 TPPPPPPPP 

Konec zasedání 21:31 

 

Zapisovatel: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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